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Nieuwsbrief Huisartsenpraktijk de Kade 

Door middel van deze nieuwsbrief willen wij u op de hoogte brengen van enkele 

veranderingen die in het komende jaar plaats zullen vinden in onze praktijk. 

 

Bericht van dokter van Loon 

Beste mensen, 

Na ruim 36 jaar werkzaam te zijn geweest in Huisartsenpraktijk de Kade in Maassluis heb 

ik besloten dat ik per 1 april 2025  ga stoppen als praktijkhoudend huisarts van 

huisartsenpraktijk de Kade. 

Dit stoppen zal voor mij na al die jaren niet makkelijk zijn. Vanaf januari 1989, toen ik in 

de praktijk van mijn vader op de Veerstraat in het centrum van Maassluis startte als 

huisarts, heb ik veel plezier gehad in het contact met alle patiënten en heb ik geprobeerd 

om iedereen zo goed mogelijk medisch bij te staan. Samen met u als patiënt heb ik veel 

lief en leed meegemaakt en heb ik ook veel van u mogen leren in het omgaan met 

moeilijke situaties. Blij en ook wel een beetje trots ben ik op het vertrouwen en geduld 

wat u als patiënt altijd in mij heeft gehad. 

Nu is het tijd om de praktijk over te dragen aan de volgende generatie huisartsen. Dokter 

van Gijssel en dokter Hamdoula zullen de praktijk als praktijkhouders leiden in 

samenwerking met dokter Schouten, dokter Scheffers en andere nog aan te trekken 

huisartsen. Dokter van Gijssel is al 3 jaar werkzaam in de praktijk en is daardoor goed 

bekend met de gang van zaken.  Het is de bedoeling dat er weer een stabiel team van 

huisartsen ontstaat, zodat u met één van deze artsen weer een nieuwe vaste band kunt 

opbouwen. Naast de artsen blijft natuurlijk het voor u vertrouwde team van 

praktijkondersteuners en assistentes aanwezig. 

Ik heb er vertrouwen in dat ze allemaal de praktijk op de juiste wijze voort zullen zetten. 

Ik hoop de komende maanden goed afscheid te kunnen nemen van u allemaal. Mocht u 

dat in alle rust willen laten plaatsvinden dan bestaat er de mogelijkheid om een afspraak 

te maken op de speciale “afscheidspreekuren”  in de week van 17 tot 21 maart. 

Ik wens u allemaal het allerbeste. 

Lieuwe van Loon  

 

 



Bericht van dokter Scheele 

Beste patiënten, 

Hierbij laat ik u weten dat ik per 1 januari 2025 met (vervroegd) pensioen ga. 

 

Ik heb de afgelopen 4 jaar met veel plezier in deze solide en warme praktijk gewerkt. 

Ik heb met u, die ik in de spreekkamer ontmoette, regelmatig bijzondere momenten 

mogen delen. 

Ik wil u hartelijk danken voor uw in mij gestelde vertrouwen. 

Na 1 januari 2025 neemt dokter Scheffers het van mij over. Zij is reeds werkzaam in de 

praktijk en zal  haar werkdagen verder uitbreiden. 

Ik wens u het allerbeste. 

 

Hartelijke groet, 

 

Mieke Scheele 

 

Wie is nu mijn huisarts? 

Binnen Huisartsenpraktijk de Kade zijn verschillende huisartsen werkzaam. Als u een 

voorkeur voor een van de artsen heeft dan kunt u dat aangeven bij het maken van een 

afspraak. Daar zal dan zoveel mogelijk rekening mee gehouden worden.  

In het ziekenhuis en bij sommige ziektekostenverzekeringen zal vaak bij uw gegevens 

een naam van een huisarts weergegeven worden. Dit hoeft niet de naam te zijn van de 

huisarts bij wie u vaak op het spreekuur komt, maar is de naam van één van de 

praktijkhouders, te weten dokter Hamdoula en dokter van Loon tot 1 april 2025 en 

dokter van Gijssel en dokter Hamdoula vanaf 1 april 2025. Dit is dus puur een 

administratief iets en verplicht u tot niets. 

 

NPA praktijkaccreditering 

Na de verhuizing naar ons nieuwe pand eind 2023 is er in het jaar 2024 hard gewerkt om 

onze praktijk in aanmerking te laten komen voor het NPA-keurmerk. 

Met trots kunnen we nu melden dat we per oktober 2024 NHG (Nederlands Huisartsen 

Genootschap)-geaccrediteerd zijn. De NHG-praktijk accreditatie (NPA) is een 

kwaliteitskeurmerk en toont aan dat de huisartsenpraktijk voldoet aan landelijk 

vastgestelde normen en dat we systematisch werken aan kwaliteitsverbetering. De NPA 

is een onafhankelijke accrediteringsorganisatie die huisartsenpraktijken toetst op het 

gebied van de kwaliteit van praktijkvoering en de geleverde zorg. De mening van de 

patiënt speelt daarbij een belangrijke rol. Veel van onze patiënten hebben door middel 

van het invullen van een enquête hun mening gegeven over het functioneren van onze 

praktijk. Wij willen hen daarvoor danken en verzekeren u dat we bezig zullen blijven om 

onze manier van werken te verbeteren. 

 

 


